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,1/ ilFiíü 2Í kwieini¡¡ 26&4 rofr,t¿.

Ki:rnisja Rervizyjna rozpr-lr--z1-la pr-'siedzenie o gr-''dzinie ! L l5 r,v :kladzie r.;g list-v
obecnoSci stanowiqcej zalEcznik do niniejszego protokolu, wg nastgpujqcego
oorz4dku.

l. Analiza rnaterialów ila sesjg
2. Spraw_v róZne.

Na wstppie Przewodnicz4cy przywital wszystkich radnych oraz przybylych na
kornis,fE. Bunnistrza Leszka Kapciq, Zastgpcg Btnmistrza Janusza Wo2niaka
orazP. Radcp l\awnego Danutp Kiwiorsk4.

Á d f

P*- ??r s s - ¡

Uchwala w sprawie zatwierdzenia taryf Zakladv Wodoci4gów i
Kanalizacji w Jgdrze,iow'ie za zbiorowe zaopafrzenie \,v wodg i zbiorowe
odprowadzenie Scieków.

Jako picr*szy glos ¿abtal R'zew'odnicz4ey rnéwi4c, zc je2cli tlti i maja
wejdzierny do Unii i woda bgdzie traktowana jako material to bgdzie 22 oA wat,
a jereli hqdzie j;:ko iislr;ge ta bqtlzie 7o,i, czy aulomaf3,c;¡nie *d ! inaja nie
wejdzie podwyzka na wodg.
Brrrmistrz Woániak odpor,viedzial. 2e rvczorai przeglajal UstarvE rvatorvsk.? i
trudno w tej chwili odpor.viedziec czy to bgdzie sprzedaz czy r,rsluga, gdyziest to
napisane w sposób bardzo zawilv.
Radny Stanislaw Baranski zapyÍal, dlaczego, mimo 2e Ustawa do tego
zobow'i4zuje, ZWiK na wlasnv kosá nie zaklada wodomierzl' natomiast
wlxow'adza opiatq tiia ryczaitowcor.v ijako przyklad padai wics Su<iól).
Burmistrz J.Wozniak odpowieüia|2e wtedv, kiedy wodoci4g w Sudole
adilar+,an-v b-vl da uzytku prrepisl'rtie z¡:bcr¿,ig-3,rval-v dci reklada*i¡
wodomierzy.
Racln,y Stanislarr¡ Baraúski porvieclzial.2e prztgotorval juz pismo do prakuratur-v
w Jgdrzejowie, którego jeszcze nie wyslat, gdy2 uwaZa, 2e jest naruszenie
przepisu.
Burmistrz Leszek Kapcia uw¿Lza, 2e jeZeli jest naruszenie przepisu to nie naleZy
teso taió.



2

Radny S. Baraúski powiedzial,zejest Monitor, który wyra2nie mówi, 2e woda
jest rnineralern paúshvowym i nie podlega zadnetnu opodatkowaniu poSrednio
ani bezpoSrednro i to gu,arantule mrEcizy innyrni Konstyt'ucja i tu s4 ttaruszone
przepisy.
Ra,Cny, K.Chalupka uwaZa, Ze od maja moZe byc podr,vyzka wody i 5 oÁ t
zaproponowal radnym, aby wycofaó tp Uchwalg.
Prze*"*-*dnicaqr-'-v,jezeli zatlvierdzirny tr *eny, kti-ire s:{ }v t-v-m rit+teenrie pfüsz€
rni wytlurnaczyó, co siq stanie, jezeli w rnaju zmieni4 nam podatek wat z 7oÁ na
22ok cz,:¡ autcmat-vcznie przeidziecie na podatek 22o/a?
P.Wolniak odpowiedzial, 2e ceny s4 taryf4 uchwalonE przez Radp i nie rnog4
ulec zmianie bez zgody Rady.
Brrmistrz L. Kapcia odpowiedzial, 2e ZWiK maze sig zwróció do Rady o
pomoc finansow4, bo bpdzie mial bardza dv2e koszty i zaktad nie podola takim
ruakiadoin.
Radny Chalupka powiedzial,2e w ubieglym roku zysk ZWiK wynosil 200 tyÉ.
z-lcty'c h i jak i :n pralvern pi,-dr:iesi+r]* celly rvod-v.
P.Wo2niak:,, poprzedni zarzqd rra\oLyl na ZWiK obowi4zek prowadzenia
srodkórv na \,v-\'relnontou,anie osadnikór,r.'-,lnhoff-a" jezelibv np. nie b-vlo te¡
podwyzki na sciekach to nikt inny tylko Rada rnusialaby te2 znale2ó érodki w
swoich érodkach, 2eby te remonty przeprolvadzié. Koszt remontu jednego
wynosilby ok. I rnln.
ZW|K musial mieó zysk zeby te srodki odkladaó na remont.
Burmistrz Lcszek Kapcia z*.rócil tl\ñ,agt R.aiirrych rta tú, iz budZet ZWiK jes'r
btrd2etem calej gminy. Wszystko, co sie dzieje w zakladzie jest
ss[7-r,*., lg¡g ied !e* iem trtrd?ct u grn i rr1,
PrzewodniczEcy powiedzial, 2e w tnomencie podwyzki wody pojawila siQ
inu'estycja. ktéra,,r,lpadla w oko n'sz¡'stkirn radn¡.m. rnianorvicie chodzi o
rnodernizacjg budynku przez kierownika ZWiK. Z jednej strony ogromne
pieni4dze sig od spoleczeústwa Sciqga a z drugiej stron-y wyda-ie sig na
inwestyc-je.
P. Woániak powiedzial,2e nie 2yczylby nikomu pracy w takich warunkach w
jakich practr3e ZWiK.
Koszt. za jaki jest modernizowany budynek jest bardzo niewielki. To jest tez
rnaj4tek grni*¡'. Z\L,'iK rv obec*;,'l¡l czasie za burlynek, rv ktár5,ut teraz pracuje
placi czyrTsz.

Nastgpnie Przewodniczqcy poprosil radnych o przeglosowanie wprowadzenia
Uchwaly.

za - l, przeciw - 4, wstrzym. - 0
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Na posiedzenie przybyt kierownik ZWiK p. J. Lato.
PrzewodniczEcy zapytal go o to czy sprzedaz wody traktowana jest jako

rnaterial czy lako usluga.
Kierownik odpowiedzial,2e woda jest obipta klasyfikacjq i jest towarem.
Przewo'iniezacy zapyial cz-y po *-ejieiu do Unii zostauie podrriesiony podatek z
7oA na 22%.
Kierorvnik Lato r:dp,*rlviedzial, zrj*t t+ nien¡¡,-zliw r. Zzdzv¡r:nil da lvodc.r-!agó'+
lzby Gospodarczej do Bydgoszczy, 2eby podali jakie s4 infonnacje , czy
zrnienia sip rvat pc rveisciu Polski do tlnii. Porviedziano" 2e nic z t-tch rzeczr'.
Powiedzial równiel,2e weszli na strong internetow4 pracy Sejmu i jest przyjgte
Toto da konca roku, nic sig nie zmienia.
Nastppnie kierownik przedstawil porównywalne ceny za r,vodp w
poszczególnych gminach, aby obalió mit, 2e w Jpdrzejowie jest najdrozsza
*'oda.
Przewodniczqcy zapytal czy jest mo2liwe dofinansowanie modernizacji
kclskt*ra C z fu*dusry.
Kierownik Lato odpowiedzial, zejest on ujpty we wniosku o dofinansowanie z
RDEF-u.

PozS
Sprawozd anie z dzialal n o Sci Plywalni M iej ski ej ; ornówien ie wniosków

Ko mi sj i Rewi zy1 nej dotycz4cych anal ízy kosztów-.

Ulr ag konrisja t t ie '* uosi.

Poz9
Funkcjonowanie Targowicy Mieiskiei.

Burrnistrz Leszek Kapcia udzielil wyjaénienia odnoSnie przedlo2onego
r ozliczenia pr zez p . kierown i ka T argowic y Mi ej skiej .
Przewodniczqcy poprosii. aby rozliczenia w przyszlosci byly wykonywane
bardziej szczególowo.

Poz"I0
Uchwala w sprawie przyjgcia sprawozdania z wykonania bud2etu miasta i

gminy jpdrzejów za rok 20ü-l oraz udzielenie absolutorium Burmistrzolvi
Miasta JQdrze.iow.

Kornisja uwag nie wnosi.



4

Poz"l l
[Jchwala w sprawie utworzenia obwodów glosowania w Szpitalu w

Jpdrze3owie i Domu Pomocy Spoleczne3 w Mnisirowie dla przeprowadzenia
wyborów do Parlarnentu Europejskiego.

Kornisja Llwag nie wnosi.

Potl2
IJchwala w sprawie: uchwalenia statutu Oérodka Pomocy Spolecznej

fuliasta i Gmiiil w Jg,Jrzelúr¡'ie.

Bu.rrnistrz l,eszek F{ir¡rcia r.t*;rócil $lrag€ ¡:e t* i?- *ar.er-y rvlrt Lichrvalg
uzupelnió oraz,2ebpdzie o tyrn rnówil na sesji.

Komisja uwag nie wnosi.

Poz" I3
Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Nr XVII1 17195 Rady Miejskiej w

Jgdrzejowie z dnia 28 grudnia i995 roku w sprawie utw,¡rzenia Gminnego
Zespolu Obslugi Szkól i Przedszkoli w Jpdrzejowie.

Komisja uwag nie wnosi.

Poz 14
Uchwala w spravi.ie: wprowadzenia zmian w lJchwale Nr XVIIll83l04

Radl fuiiejskicj \r' Jgrfrzejoi,vie z dnia 29 sÍyeznia 28ü4, roku \1 sptawie
,,gminnego programu profilaktyki i rozwi4zltwania problernów alkoholowych na

¡  ^ ^ ^  ¡ t .

Bunnistrz Leszek Kapcia szczególowo omówil uchwalg.

llolnlsja uwag nle wnosl.

Poi.fS
Uchwala w sprawie utworzenia srodków specjalnych przy Grninnym

Zesp*le Cbsltrgi Sz.ki:l i Przeclsr-l-ra!i \y .lgdrrej*rvie i Oérr.,-rlku P*rnccy
Spolecznej Miasta i Grniny w Jpdrzejowie.

Radny p. S.Baraúski zapytal czy nie moZnaby przylEczyó klubów wiejskich do
GZOSziP w Jgdrzejowie.
Burmistrz odpowiedzial, 2e byloby to trudne gdyz GZOSziP rnusialby powolaó
kogoS odpowiedzialnego za to.
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Kluby llluszq sip zarejestrowaé jako zrzeszenie i wtedy mog4 wystppowaÓ o
dotacie z róznych celéw na prowadzenie swojej dzialalnoSci.

Po*f6
Uchwala w przyst4pienia Grnin-'.* Jgdrzejów do porozurnienia o r,vspótpracy

w zakresie przygotowania Cokurnentacji niezbpdnel do zlo2enia wniosktt
aplikacljnego projektu pod nazw4,.e-Swigtokrzyskie" tworzolrego w ramach
Ziritegrowállegú R'ograinri üpeiacyjil€gü Rczr,vci¡u Regionaliiega iia iata 2üÜ'i-
2006

Burrnistrz Leszek Kapcia ornówil whv Uchrvalp oraz powiedzial, 2e grnina
przystgpuje do porozurnienia o rvspólpracy w zakresie przl'gotowania
dokumentacii niezbEdnel do zlozenia *,niosku aplikacyjnego projektu pod
nazw4,,e-éwi4tokrzyskie" tworzonego \ry ramach Zintegrowanego Programu
Ope=rac1j rtegíJ Rr:zlvoj u Regiorrairlegü tta i ata 2Ü{i'l -:üii6.

Radny p. S.Baraúski zapl'tal:,,sk4d weámiemy na to pieni4dze"?
Bur¡¡ri:'itrz l.rs¡-ck F{apcia pc*iedri?'t, z.e *a dr.i;t dr.isiejsr;' parfl'c-vpujA dc
opracowania projektu i 2e calv czas liczq na to, 2e bgdzie to taúsze
przedsigu,ziqeie. Na razie na projekt potrze!:ne jest ok.l2 tl'i. zl

Radni ustosunkowali sig do rvprowadzenia uchr.valy glosL¡4c:

za - 5, ¡lrzeciw - 0, wstrz.v-m. - 0
Kottti.s¡a pozvtvwnie uslr¡swtkowalq siq do u' w { lchu'ab,.

Poz" I7
Uchr.vala w sprawie zmianv uchwaly nr XVi186l03 Rady Miejskiei w

Jgdrzelowie z dnia 10 grudnia 20ü-1 r w sprawre podatku roinego na 2004 rok
oraz poboru tego podatku w drodze inkasa.

Komisja Lr\,vag nie wnosr.

Poz" I8
Uchwala rv sprawie r,ry-sokoÉci stawek oplat za zalgcie pasa drogowego

Komisja uwag nie wnosi.

Poz"19
Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedazy w drodze przetargu

pubiicznego riieruclronrosci kornunainej, aaraczonej !v rejcstracit ervidctcii
gruntów obr. 03 m. Jgdrzeiowa jako dzialki ff 210" polozonej przy ul.
K! : ¡szÉr ' t r r rp i



Kornisja uwag nie wnost.

Poz"20
Uchwala w sprarvie wvraZenia zgodv na nabycie nieruchornoSci do zasobu

komunalnego.

f\tJliiisja UWA$ iite W-llOSí.

Poz2l
Uchwala w sprawie ustalenia najniZszego wynaggodzenia zasadniczego oraz

r.vartoSci jednego punktu dla potrzeb wynagradzanra pracowników
zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych gminy Jpdrzeiów Zaklad
Remoutowo Btidowlatl-v p{zy Urzpdzie fuliejskim w Jgdrzejowie.

Kornisja uwag nie wnost.

Poz"23
Uclrwala w sprawie przyjpcia koncepcji modernizacji aczyszczalni Scieków

lv Piaskaeir.

Rurmi strr- srcz-e gólolvc otnór'vi l uchwaig.

Radni zapvtali" z jakieh :írodków bedzie przeprowadzona modernizacja
ocryszczalni.
Burmistrz odpowiedzíal, 2e po to jest pisany projekt, koncepcia i ucltwala aby
wlqczyé to do projektu Unijnego i pozyskaé Srodki na sfinansowanie tel
rnodernizacji.

Kornisja uwag wipcej nie wnosi.

Ad. 2
Radny p. Stefan Fiutek zapyÍal p.Bunnistrza jak sip ustosunkowal do pisrna od
mieszkariców L¡Inichowa odnoSnie budorvy Sciezkr rorverowej migdzy Mi4sow4
a Mnichoweln.
Bturnistrz odpowiedzial" 2e \,1 proglamie turystycznyur i:yta rllüwa ü
wybydowaniu Sciezki rowerowej od Kielc u2 do Naglowic, lecz ze strony
Urz.gdu nie ma na ra¿ie z¿i¡lleresorvania, zeb¡,' party'cy'p,-.rvaó r.v tej inrr'est¡,cji.
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Nastgpnie radny p. B.Król zwrócil sip do Burmistrza Leszka Kapci z proÉb4 aby
przv remoncie drogi w Prz4slawiu ktoS sprawowal ttadzór, gdyz z tego, co widzi
prace nie s4 wykonywane doklacinie.

Bu-rrnistrz zaprúpüfiowat. ab-v koiriis.¡a w-vst4pi*a z wuioskieur do P.
Przewodnicz4cej.

Radni postawili nastgpt¡4cy wniosek:

,,, Wnioskujemy aby na sesji byt obecny Dyrektor Zarz¡du llróg
Powiatowych"

Posiedzenie zakot'rczono o godz. l4:30.

P rzew oclni czqqy, Ko m i,s i i llev' i z):in eJ
I
I

Pawel Smorqg

Y1j
\,

Prolokolowaltt:

4?,
egntdzka Krawczyk


